



SALONS FUNÉRAIRES

# Munro & Morris FUNERAL HOMES LTD.



South Visitation Room  
"Original"



North Visitation Room  
"New"



Chapel  
Seating up to 200



Luncheon Room

*Katherine and Alistair are pleased to announce the completion of the newly renovated Alexandria location Chapel, which now offers families more space for services, visitations and luncheons. Our commitment to care continues by providing the new multi-functional room. The expansion will cater to the needs of our community and enhance the service Munro & Morris Funeral Homes has provided for over 60 years.*

*Construction of the new chapel began September of last year, with the final result being a spacious visitation room, a chapel with seating capacity of 200 people, and if desired, can be turned into a luncheon room.*

*Katherine et Alistair sont heureux d'annoncer l'achèvement de la chapelle d'Alexandria, récemment rénovée, qui offre maintenant plus d'espace pour les services aux familles, les visites et des réceptions. Notre engagement envers les soins se continue en offrant la nouvelle salle de réception. L'agrandissement permettra de répondre aux besoins de notre communauté et améliorera le service que Munro & Morris Funeral Homes a fourni pendant plus de 60 ans.*

*La construction de la nouvelle chapelle a commencé en septembre de l'an dernier, le résultat final étant une spacieuse salle de visite, une chapelle avec une capacité de 200 personnes, qui, si désiré, peut être transformée en une salle à manger.*



**Katherine MacDonald**  
Owner / Prop.  
Family Care Coordinator  
Coordonnatrice du soutien à la famille



SALONS FUNÉRAIRES

# Munro & Morris FUNERAL HOMES LTD.

[www.munromorris.com](http://www.munromorris.com)



**Alistair MacDonald**  
Owner / Prop.  
Funeral Director  
Directeur de services funéraires

***Our caring and compassionate staff will assist you with difficult decisions and ensure that the needs of you and your family are met with dignity and grace.***

*Notre personnel dévoué et compatissant saura vous aider avec des décisions difficiles et s'assurera que vos besoins et ceux de votre famille soient remplis avec distinction et en toute dignité.*

**ALEXANDRIA**  
114 Main St. S  
613-525-2772

**LANCASTER**  
46 Oak St.  
613-347-3629

**MAXVILLE**  
20 Main St. S  
613-527-2898